
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van zondag 29 april 2018

Aanwezig: Aderik, Aiko, Arne J, Arne VDK, Bart, Benjamin, Karim, Kristien, Lise, Marnik (vanaf 22.36
u), Milko, Raf, Ruben (tot 0.08u), Samuel, Siebe (vanaf 22.36 u), Stephanie, Wieter (vanaf
22.11 u), Yana

Waarnemer: Aram, Sander (tot 0.08u), Steffie

Verontschuldigd: Anthe, Simme

Afwezig: Dries DP

De vergadering wordt geopend om 22.07 u.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

De verslagen van de vergaderingen van 23 maart en 30 maart worden goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt Uit te voeren door Gedaan
Evaluatie op docuwiki (gebruik tutorial) Activiteitenverantwoordelijken Nog mee bezig
Investeringen aankopen Materiaal/posten Nog mee bezig
Docuwiki in orde maken Karim, Yana, Raf Nee
Living in orde brengen Materiaal Nee
Bordjes regelen Nicky Nee
Facebookgroep uitdenken Media Nee
Begroting lenteconcert Cultuur Ja
Muis uit kelder verwijderen Materiaal Nee
Stickers bestellen Karim Nee

Mededelingen

Er staat veel op de agenda, dus probeer een beetje rustig te zijn.
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Herbegroting

Exploitatie overlopen

� Halftime: Er zijn enkele mensen die nog niet betaald hebben. Ook hebben enkele mensen op het laatste
moment afgezegd, maar er is wel eten gekocht voor hen. Deze kost gaat nog doorgerekend worden naar de
deelnemers.

� Kringensteun Scientica: Is nog niet afgerond.

� Onvoorziene kost: Hieraan is een achterstallige factuur van Alma van de campagne van Spectrum toege-
voegd.

� Marginalenbar: Er is nog geen factuur van de Gnorgl.

� Ouwzakkencantus: Er is nog geen factuur.

� Cudi: Er is meer geld verdiend dan inbegroot.

� Lenteconcert: Er is 150 euro aan inkomsten voorzien in plaats van 200 euro, want de aanvraag voor subsidies
is te laat ingediend bij LOKO en dus is er minder geld aangevraagd. Ondertussen zijn de subsidies wel
goedgekeurd.

� LAN-party met VTK en LBK: VTK heeft gezegd dat ze alle kosten op hun gaan nemen.

� Problem solving informatica: Is niet doorgegaan.

� EHBO: Hier mag nog wat geld blijven inzitten, want er moeten nog plakkers bijgekocht worden.

� Boormachine: Was goedkoper dan verwacht.

� Klopper en mixer: Zijn aangekocht.

� Voedingskabel beamer: Er moet eerst nog eens gekeken worden in de kelder of we er geen hebben. Anders
moet er een aangekocht worden.

� Spanriemen en vochtvreter: Zijn aangekocht.

� Promo themadriedaagse: Er zijn posters gedrukt, maar hier is slechts (ongeveer) 20 euro aan uitgegeven
(en dus geen 50 euro).

� Zwanenboek: Gaat niet door omdat er maar 10 inschrijvingen waren. De mensen die al betaald hadden,
moeten hun geld terugkrijgen.

� Jobfair: Dit zal ongeveer 6100 euro positief draaien (in plaats van 4000 euro).

� Schachtenconvent: Er was veel Jack-Op over. Dit gaat op de volgende cantus verkocht worden.

� Sportbar: Er moet nog gecommuniceerd worden met de Sportzak hoeveel we moeten betalen voor de pinten.
Dit zal ongeveer 80 euro zijn.

� IFB: Er is eigenlijk al meer geld uitgegeven dan nu in de exploitatie staat, want Robin heeft een bak gekocht.
Misschien heeft hij dit nog niet doorgegeven.

� PV-kost: Er zijn niet veel bars meer, dus deze kost mag gehalveerd worden.

� Kuisgerief cantus: Meestal wordt dit verwerkt in de begroting van de cantus zelf.

� De jaaractiviteiten van het eerste semester hebben negatief gedraaid omdat er meer activiteiten zijn geor-
ganiseerd en/of meer aanwezigen waren dan verwacht.
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Voorstellen om extra geld in te steken

Er is 2574,79 euro over.

� Bij de jaaractiviteit van de tweede bachelor zijn er vijf mensen niet komen opdagen, waardoor ze 39 euro te
kort komen. De jaarverantwoordelijken hebben gevraagd of Wina dit eventueel kan bijleggen. We hebben
op voorhand gecommuniceerd dat je gewoon een subsidie krijgt van Wina en dat je materiaal van ons mag
gebruiken, dus eigenlijk moeten we ons daaraan houden. In de toekomst kunnen er dan eventueel nog
andere afspraken gemaakt worden. Anderzijds ga je jaarverantwoordelijken ontmoedigen om een activiteit
te organiseren als ze denken dat ze zelf financiële verliezen moeten opvangen. Je kan wel gewoon vragen
aan de vijf mensen die niet gekomen zijn om nog te betalen, maar als dat niet op voorhand gezegd is, gaan
ze dat waarschijnlijk niet willen. Er is ook al veel tijd over gegaan en het zou spijtig zijn als de organisatoren
dit uit eigen zak moeten betalen. 39 euro is niet veel geld voor Wina, maar als we nu het verlies opvangen
schept dit een precedent en gaan jaarverantwoordelijken in de toekomst ook willen dat we hen uit de nood
helpen als ze verlies maken (en dan zou het verlies veel groter kunnen zijn). Als jaarverantwoordelijken een
activiteit organiseren waarvan de inkomprijs afhangt van het aantal deelnemers, moeten ze ofwel duidelijk
maken dat je ook moet betalen als je niet komt (en wel ingeschreven was) en/of moeten ze veel veiliger
inbegroten. We houden een stemming. Er zijn 16 stemgerechtigden.

– Voor bijleggen: 4

– Tegen bijleggen: 7

– Onthouding: 5

Er is staking van stemmen. De discussie wordt opnieuw geopend. Als we het geld zouden geven, moeten we
vanaf nu ook financiële verantwoordelijkheid eisen van de jaarverantwoordelijken en moeten ze begrotingen
maken omdat ze bezig zijn met geld van Wina. In principe kunnen de organisatoren makkelijk bij de
aanwezigen van de cantus nog 1 of 2 euro extra gaan vragen, want ze hebben een lijst met aanwezigen. Dit
is nog al gebeurd. Er wordt opnieuw gestemd. Onthouding telt niet meer mee.

– Voor bijleggen: 5

– Tegen bijleggen: 11

– Onthouding: 0

Wina zal niet bijleggen.

� 50 euro voor nieuwe barbecuetonnen, want in de vorige zitten gaten.

� 30 euro voor een nieuwe plaat voor onder de BBQ.

� 15 euro voor geldrolletjes voor Beheer.

� 50 euro extra voor het kampvuur van EJW, zodat er gratis cocktails gegeven kunnen worden.

� 10 euro extra voor de filmavond van EJW.

� 40 euro om 60 nieuwe cavaglazen aan te kopen (bij IKEA), omdat er regelmatig glazen kapot gaan en zodat
we geen verschillende soorten glazen door elkaar moeten gebruiken.

� Het zou interessant zijn om een bevraging bij de Winastudenten en Winaleden te lanceren om eens te polsen
naar hun mening over onze werking. Er wordt 70 euro inbegroot voor prijzen (bv. duotickets voor de
cinema). Arne J wordt verantwoordelijke van de werkgroep en zal een poll in de facebookgroep zetten om
te vragen wie er nog bij wilt.

� We kunnen proberen om voor de laatste bar (Game of Bars) Alma uit te kopen en de bar daar te houden.
Heel veel mensen zouden dit leuk vinden. De Gnorgl zou op het einde van het semester wel genoeg volk
moeten trekken, dus waarschijnlijk gaat het voor hen geen probleem zijn. Als we sterke drank willen verkopen
moeten we dan wel nog een vergunning aanvragen bij de stad. We zouden niet te veel geld moeten steken
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in promo’s, want iedereen gaat al heel blij zijn dat de bar nog eens in ’t RC doorgaat. We gaan wel vragen
of we de toog mogen gebruiken. Er wordt 400 euro inbegroot. Als er minder geld nodig is, komt dit gewoon
terug (en wordt het niet in zotte promo’s gestoken).

� Ter compensatie van de cantussen aan 11 euro in het eerste semester, zou Cantustrio graag de laatste twee
cantussen aan 8 euro houden (of 3 euro voor waterdrinkers). Het is sowieso beter om dit enkel de laatste
cantus te doen, want anders lijkt het een nieuwe trend. Het is misschien ook toffer om iets leuks te voorzien
tijdens de cantus in plaats van gewoon de inkomprijs te verlagen. Creatief zijn in een overdrachtscantus
is wel moeilijk omdat er zoveel officiële gedeeltes zijn. Verder zou het misschien de beslissing van op
presidiumweek wat tegenspreken om de cantussen nu goedkoper te maken. Anderzijds is die beslissing
genomen in een volledig andere context en zijn de argumenten van toen nu niet meer allemaal geldig. We
houden een stemming. Er zijn 18 stemgerechtigden.

– Voor cantus aan 8 euro: 10

– Tegen cantus aan 8 euro: 6

– Onthouding: 2

De laatste cantus zal dus maar 8 euro (of 3 euro) kosten. Er kan wel nog steeds iets leuks voorzien worden
voor tijdens de cantus, zoals chips en nootjes voor iedereen. Er kan ook eens een leukere drank voorzien
worden voor de waterdrinkers. Cantustrio krijgt nog 50 euro extra om eten/drinken te voorzien.

� 10 euro voor twee barbecuetangen, want de huidige tangen zijn verdwenen.

� Media zou graag een nieuwe camera hebben, want de huidige is niet zo goed. De prijs hiervoor kan van 300
tot 700 euro gaan, afhankelijk van de kwaliteit die we willen. Je wilt wel echt niet dat zatte mensen op de
bar foto’s gaan trekken met een camera van 700 euro. We gaan dus eerder voor een camera van 400 euro.

� 300 euro voor een munttelmachine en een biljettelmachine voor Beheer.

� Bij de dubbele friteuses werkt er telkens maar één helft. We besluiten om er toch geen bij te kopen, want
je kan deze nog steeds perfect gebruiken. In de toekomst kunnen wel best gewoon enkele friteuses kopen.

� We zouden wat geld kunnen investeren in het opknappen voor de living. Maar hier gaat dit jaar geen tijd
meer voor zijn en we kunnen dit ook niet beslissen voor de volgende ploeg, dus dit gaan we niet doen.

� We zouden een PA-installatie kunnen huren voor het Lenteconcert, zodat de mensen van het geluid in de
zaal kunnen zitten in plaats van in een afgesloten lokaal. Dit zou 300 euro kosten. Dat is wel heel veel geld
en er is ook een generale repetitie waar al eens een soundcheck gedaan kan worden, dus we besluiten om
het niet te doen.

� 200 euro voor statafels met hoezen.

� Er wordt nog voorgesteld om 1500 euro te investeren in een bestelwagen. Het is echter heel gemakkelijk
om gewoon busjes van LOKO te lenen. Dit is ook iets waarin je moet blijven investeren, want je moet
verzekeringen, benzine, etc. betalen. Een alternatief zou een elektrische bakfiets zijn. Daarmee kan je
makkelijk naar het Gele Huis en dit zou de opbouw versnellen. Zo’n bakfiets kost ook wel heel veel geld.
Arne J gaat een mail opstellen waarin hij de voor- en nadelen van een gemotoriseerd voertuig opsomt, zodat
we het er later nog eens over kunnen hebben. Voorlopig steken we hier nog geen geld in.

Conclusie

We hebben (extra) geld gestoken in nieuwe barbecuetonnen, barbecuetangen en een plaat voor onder de barbecue,
het kampvuur en de filmavond van EJW, geldrolletjes en geldtelmachines voor Beheer, nieuwe cavaglazen, een
bevraging over onze werking, de Game of Bars, de laatste cantus, een camera en statafels. Aangezien het nu te
laat is om nog grote initiatieven te nemen en er in elke activiteit genoeg geld zit, zullen we de overige 800 euro
nergens meer in investeren en laten we de begroting gewoon positief draaien.
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Updates

Bar

LBK heeft gemaild dat we de vorige bar stevig over de geluidslimiet zijn gegaan, dus hier moet goed op gelet
worden bij de volgende barren.

Raden

Scientica

De Plan Sjarel en het galabal zijn goed geëvalueerd. Onze opmerkingen zijn doorgegeven. Ook de LAN-party is
geëvalueerd. De shiften waren niet goed geregeld en het is ook niet de bedoeling dat Wina shiften overneemt omdat
andere kringen excursies hebben. De update over de Jobfair is uitgesteld omdat Sarah er niet was. Binnenkort
gaat de Scienticup en BBQ door. Er zal een trefbaltoernooi georganiseerd worden op de campus. Stel dus zeker
een team samen als je wilt. Er komen nog shiften.

LOKO AV

Er zijn een paar wijzigingen gemaakt aan de mandaten voor volgend jaar: het aantal mandatarissen voor duur-
zaamheid is gedaald van drie naar twee, er komt een extra mandaat voor communicatie, er komt een nieuwe post
om de site te onderhouden en er komen twee mandaten voor bedrijvenrelaties. Er is ook een aanpassing gebeurd
aan de verkiezingen voor de mandatarissen. Studentenvoorzieningen wil meer inzetten op verbondenheid tussen
studenten en wil eenzaamheid verminderen. Hier is een werkgroep voor opgericht. Verder is er een stellingname
gemaakt tegen de I-Portfolio. Er wordt ook een duurzame gids opgesteld voor kringen. Deze woensdag vindt het
Studentencongres plaats. Hier kan je allerlei dingen bijleren over vrijwilligerswerk, begrotingen opstellen, etc.

Stura

Er wordt gewerkt aan een nieuwe KUL-app/website. Er is nagedacht over of POC’s een invloed kunnen hebben op
het aangeboden cursusmateriaal (de kwaliteit ervan en het veranderen van cursussen). Als POC heb je inderdaad
invloed, maar niet finaal. Er is ook gepraat over de I-Portfolio. Vroeger was de AV van Stura hier een voorstander
van, maar nu niet meer. Ook wordt er nog nagedacht over het extern beleid. Vorig jaar is Stura uit de VVS gestapt
(vertegenwoordiging op Vlaams niveau). Willen we hier terug bij? Hoe kunnen we eventueel op een andere manier
onze stem vertegenwoordigen? Verder wordt er een nieuw mandaat aangemaakt: FO-coördinator. Ten slotte is er
gepraat over de herindeling van het academiejaar. Een oud-mandataris had een nota gestuurd, waarin hij Stura in
vraag stelde. Hij vroeg zich af of Stura zelf wel een mening had en niet gewoon negatief is zonder echt input te
geven aan de discussie. Stura vindt zelf dat ze ook positieve meningen hebben, maar het is zo’n complexe zaak dat
je er al veel tijd moet insteken om alles te begrijpen voor je een mening kan vormen. De positieve aspecten worden
ook niet genoeg gecommuniceerd naar de studenten toe. Er is de vraag gesteld of er geen studentenbevraging
moet komen over de herindeling. Uiteindelijk is besloten om dit niet te doen, omdat je op die manier ook studenten
in bepaalde mening kan pushen. Bovendien spreekt normaal gezien elke studentenvertegenwoordiger reeds zijn
achterban aan. De Academische Raad is de herindeling nu aan het uitwerken en over een maand is er hopelijk een
plan dat door iedereen ondersteund wordt. In principe moet er geen toestemming zijn van Stura om dit plan goed
te keuren, maar de visie is wel om ook met de studenten rekening te houden.

Actviteiten in de nabije toekomst

Filmavond

Dit gaat morgenavond door in de A. Er zal waarschijnlijk niet zoveel volk zijn omdat het de dag erna een feestdag
is.
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Scienticup + BBQ

Vul hier zeker shiften voor in, het zijn de laatste Scienticashiften.

Kelderverkoop

Er zullen vooral veel overschotten verkocht worden, waaronder frituursnacks. Er is nog geen evenement, dit moet
zeker tegen morgen gebeuren.

Meirondjes

Viktor regelt dit. Het evenement staat al voor heel mei online en waarschijnlijk zal het ook begin juni nog
verdergaan. Er moet nog een begroting gemaakt worden.

Proffentap

Wim Schoutens, Wim Veys en André Vantomme zullen er zijn. Misschien komen er ook nog wat assistenten. De
begroting is in orde. Probeer allemaal om goed op tijd te komen.

Klassiek meets modern eetstand

De begroting is af. De shiftenlijst is nog niet helemaal ingevuld. Omdat er eigenlijk twee eetstanden tegelijk
georganiseerd worden, zijn er meer shifters nodig. Het moderne gerecht is sushi met zalm of vegetarische sushi
en het klassieke gerecht is zwarte pens met appelmoes en kroketjes. De randactiviteiten zijn een sjoelbak en
schaakbord (klassiek) en spikeball (modern).

Tour de Francetus

De inschrijvingen komen vrij traag op gang. De cantus is nog niet volzet. Op deze cantus zullen de schachten
ontgroend worden.

Quiz

Morgen gaat de testquiz door. De shiften hiervoor zijn nog niet goed ingevuld (ook nog niet voor de gewone
quiz). Als je tijd hebt en volgende week niet naar de quiz komt, doe dan zeker mee aan de testquiz. Er moet
nog gewinkeld worden voor de prijzen. Er zijn nog niet zoveel inschrijvingen, dus Media moet het evenement
nog zoveel mogelijk delen. Het evenement mag ook gedeeld worden met Quizwijzer. Momenteel wordt er geld
gevraagd voor chips in de begroting, maar het is beter om dit gewoon gratis te geven.

Beachsport

Arne gaat eens bellen, want hij heeft nog altijd geen bevestiging over de veldjes. Er zullen twee toernooien
plaatsvinden: 4 tegen 4 beachvolley en 2 tegen 2 spikeball (allebei mannen en vrouwen gemengd). Er zullen ijsjes
en fruit voorzien worden aan een lage prijs. Alle teams krijgen een gratis drankje en in beperkte mate gratis eten.
Ook wordt er een prijs voorzien voor de beste drie teams van elke competitie. Er mag geen muziek gedraaid
worden voor 19u, dus waarschijnlijk gaat het evenement pas om 18u beginnen. Dan is het ook zeker dat mensen
geen les meer hebben. Het zou dan rond 22u gedaan zijn. Het tekstje is doorgestuurd.

Duvelbar

Het tekstje en de begroting zijn doorgestuurd. Er zullen 300 Duvels aan 1 euro verkocht worden. Er mag genoeg
promotie gemaakt worden voor deze bar. Milko is nog op zoek naar Duvelglazen. Je mag ook altijd je eigen glas
meebrengen.
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Ereledendiner

Er zijn 23 inschrijvingen. Lise heeft nog eens een reminder gestuurd naar de ouwzakken, dus er komen misschien
nog één of twee inschrijvingen bij. Het diner zal in de Waag doorgaan en zal 10 euro kosten (drank inbegrepen).
Er is nog wat geld over omdat niet alle ereleden komen, dus er kan betere drank voorzien worden. De shiften
komen binnenkort online.

Plan Achterban

Plan Achterban gaat door op woensdag en donderdag. Als je een mening hebt over onderwijs ben je zeker welkom.
De shiften worden normaal ingevuld door de onderwijsvertegenwoordigers, maar je mag altijd komen helpen.

Activiteiten in de verre toekomst

Lenteconcert

De eerste versie van de begroting is af, maar er is nog wat geld over. Morgen wordt besproken wat hier nog
mee gebeurt. De poster is vandaag gemaakt, dus Karim kan die nu bestellen. De dag voor het concert vindt de
generale repetitie plaats. Als de presentatoren hier ook aanwezig moeten zijn, moeten ze gecontacteerd worden.
De powerpoint, de banner en het programmaboekje zijn aangevraagd bij Grafisch.

Barbecue

De eindejaarsbarbecue is gratis, maar misschien is het een goed idee om mensen aan te sporen om een vrije bijdrage
te geven voor het goede doel (bv. Humasol). Dit moet dan al bij de inschrijving gezet worden.

Visie LOKO

Raf en Aiko gaan binnenkort samenzitten met de opkomende voorzitters van LOKO. Als je opmerkingen hebt over
de visie die je wilt dat ze aannemen, laat het dan zeker weten.

Varia

� Raf: ‘Aiko, waarom hebben wij niet zo’n foto?’ *Laat foto zien van een boekje van VTK* ‘Er is een
chatgroep met de opkomende presessen van de meeste kringen in Leuven. Er kwam een bericht van de
opkomende preses van Ekonomika met: “Wie wil er 750 kg gratis frieten?” Chemika is er wat gaan halen
en ik weet niet welke kring nog.’

� Benjamin: ‘Je moet achter de gesprekken van Maxim en de slager vragen. De slager stuurt hem random
BBQ uitnodigingen in de vorm van seksistische moppen.’

� Aderik: ‘Mijn excuses aan Redactie, want ik heb geen tekstje doorgestuurd met de uitslagen. Hebben jullie
het al gepubliceerd? Duizendmaal dank! Als we geen gemotoriseerd voertuig kopen, dan kunnen we een
tandembakfiets kopen, want dan kan je met twee duwen. Wat is eigenlijk het Living on campus-idee?’ -
Aiko: ‘Het plan is om van de campus meer een leefwereld te maken. Wat het concreet is, kan niemand
zeggen.’ - Aderik: ‘Is er al een Scienticavoorzitter die opkomt?’ - Aiko: ‘Nee, misschien Tibor, maar dan
zoekt die waarschijnlijk nog een ondervoorzitter.’

� Samuel: ‘Coconut, cococococonut.’

� Arne J: ‘Ik zoek nog mensen om een quizteam mee te vormen. Er staan momenteel nog veel gebruiksvoor-
werpen van Entropy in de kelder, laten we dat staan?’ - Vorig jaar heeft Wina het overgenomen. - ‘Er staan
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in de kelder ook nog 20 flessen vervallen frisdrank, daar moeten we misschien ook eens iets mee doen. Ga
altijd eerst in de kelder kijken voor een eetstand. We hebben superveel kruiden, dus gebruik die. Ik weet niet
hoe het gebeurd is, VTK had een tent geleend en ze hadden een achterkant en nog een achterkant, maar
geen zijkanten. De tenten zitten dus door elkaar, zorg dat de tenten gescheiden blijven.’ - Arne VDK: ‘Ik
had speciaal papieren gemaakt voor hoe je ze moest pakken en terugleggen!’ - Arne J: ‘Kom allemaal naar
het beachvolleytoernooi, ook als je het niet kunt. Als je het met vier doet, moet je je bijna niet verplaatsen.
Of pak twee sportieve en twee minder sportieve mensen in een team.’

� Marnik: Ik was te laat met hele goede redenen. Ik zat op de trein en ik dacht: Oh, ik zie het station al.
Maar nee, de trein had rood licht, dus moesten we wachten, waardoor de bus weg was. Ik was dan aan het
zoeken naar een studentenpendelbus, maar vond er geen, dus ik dacht: Huh, er is wel een studententrein en
geen bus? Is De Lijn wel in vakantie en de NMBS niet? Toen kwam ik Siebe tegen die ook al belachelijk lang
stond te wachten op een bus. Er kwam eindelijk een bus met het juiste lijnnummer. De chauffeur deed de
deur open, iemand stak haar hoofd binnen en de chauffeur zei: “Je moet betalen, want de studentenpasjes
werken niet.” Toen reed de bus gewoon verder zonder iemand te laten opstappen. De studente die met de
chauffeur gepraat had wandelde ook gewoon weg. Uiteindelijk zijn we toch in een bus geraakt, maar ze zat
zo vol dat we er echt als sardienen in gepropt zaten. We hebben wel even gelachen met VTK en zijn hier
dan een halfuur te laat geraakt.’

� Arne VDK: ‘De tentzeilen hadden een nieuwe plaats gekregen. Als je binnenkomt in de kelder staat er een
grote metalen kast en daar vanonder heb ik twee schappen leeggemaakt. Je moet de tenten elk in een
vak leggen zodat ze niet door elkaar geraken. Ik had het gezegd voor de campagne, maar het is niet echt
doorgezegd denk ik. Om mij toch nog een beetje aan te sluiten bij de slager: Een wijze man zei ooit:
“Vrouwen, ge kunt beter kiekens houden.”’

� Siebe: ‘Eros heeft ons laten weten dat zij donderdag een speeddate houden met Politika en wij zijn ook
allemaal uitgenodigd Ze hebben gevraagd of we het evenement willen delen. Anders was het ook al veel als
we mensen willen uitnodigen.’ - We hebben op dat moment zelf een activiteit, dus we gaan dit niet doen.
- ’Ik stel het maar voor, en anders nodigen we gewoon volk uit. Het wordt blijkbaar plezant. Om nog eens
terug te komen op de tent. Anthe was in de voormiddag de tent komen regelen met VTK en rond 14u
komen die mensen terug en zeggen ze dat ze geen palen hebben meegekregen. Ik bel dus naar Anthe en ze
zei: “Ah ik ben dat helemaal vergeten! Wil jij mee naar het Gele Huis?” Uiteindelijk heeft VTK een auto
gefikst. Ze moesten ook nog zakjes in de N gaan halen, dus eerst zijn we nog naar daar gereden. Ze hadden
die zakjes met eetbare dingen rond dozen rattenvergif staan, dat vond ik maar raar. Ik heb dan daarna de
palen voor hen gefikst en het was allemaal in orde. Een uur later stonden ze er terug en zeiden ze dat ze
nog een verbindingsstuk misten. Gelukkig had Simme opengedaan, dus hij is meegegaan. We zien er nu
dus echt superprofessioneel uit voor VTK. Ik heb vijf euro bij de slager gewonnen, maar ik weet niet of ik
er nog naartoe wil gaan. Dankuwel Entropy voor de twee hoofdprijzen die ik heb gewonnen. Aiko gaat er
niet aan ontsnappen: We hebben meegedaan aan de SOTS. We waren aan het lopen, allez eigenlijk aan het
wandelen, en er liepen jongens in bloot bovenlijf voorbij. Aiko was aan het fluiten, de mannen keken om en
toen viel Aiko en zwikte hij zijn enkel. Zijn enkel was helemaal opgezwollen. Hij heeft het wel nog helemaal
uitgedaan. De jongens waren eigenlijk niet eens knap. Aiko had nog gezegd: “Gelukkig is het binnenkort
geen PV, dan zijn jullie het al vergeten tegen dan.”’

� Yana: ‘Morgenavond is de kwartfinale van Scientica volleybal voor de dames. De enige reden dat we erin
zitten is dat er maar acht ploegen zijn, want we zijn altijd verloren en hebben één keer forfait gegeven. Het
is morgen in de UCLL sporthal.’

� Milko: ‘Op het lijstje van dingen die zijn misgegaan bij Bar kan ik toevoegen: de helft van Heverlee zit
zonder stroom.’

� Kristien: ‘Vul allemaal shiftjes in voor de eetstand, zeker voor de opbouw en de afbraak.’

� Steffie: ‘Waar, wanneer en hoe worden de handdoeken van het Gele Huis gewassen?’ - Aderik neemt die
soms mee naar de gang.
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� Wieter: ‘Aram zei net tegen mij: “Hmm gaten, wat kan je allemaal in gaten steken?” Het was de Slav
Squad cantus en er was een liedje aan de gang waar je zo hard mogelijk moest slut droppen.’ *Wieter doet
slut drop.* ‘Je kon er een cluedo tip mee winnen, dus Xander en ik waren er keihard voor aan het gaan. En
ineens hoor ik krrrgggg! Mijn broek was van hier to hier gescheurd, ik kon mijn hand op mijn onderbroek
leggen. Ik heb wel gewonnen.’

� Bart: ‘Ik was van plan om aan Redactie te vragen om een interview te doen met de opkomende preses,
maar ik zal het achteraf nog wel eens vragen. Arne en ik waren ook op de SOTS. Een van de hindernissen
was The Big Hurdle, een gigantisch gesjorde constructie. Ik zat er vlak bovenop en ik hoorde plots krrrggg.
Dat ding begon opzij te schuiven en ik dacht fuck fuck fuck fuck fuck. Het was dus duidelijk niet stevig
gesjord. Bij de aankomst gingen we Benji zoeken. Benji keek zo eens achterom en zei: “Tiens, is die Big
Hurdle het ding dat daar nu op de grond ligt?” Dus ik ben een van de laatste mensen geweest die daar is
over gekropen, daarna lag het op de grond.’

� Karim: ‘Yana, ik kan volgende maandag niet want ik moet quizzen. Raf, fuck Redactie, mag Communicatie
u interviewen voor de Winagenda? Mag de Winapagina u interviewen? Mag Entropy u interviewen voor de
Entropyagenda? Mag Sparticle u interviewen voor Sparticleagenda? Mag Spectrum u interviewen voor de
Spectrumagenda? Weet iemand of de opkomende preses van VTK hetero is? Want die lacht altijd naar mij
als die mij ziet en het is louche hoe die lacht...’

� Lise: ‘Kom allemaal mee testquizzen met mij morgen. Voor Bar: geven jullie volgende PV nog eens een
update over de zoektocht naar een nieuwe locatie? Want ik heb het gevoel dat er niet genoeg vaart achter
zit, behalve OHL mailen.’

� Aiko: ‘Al die mensen die zo zeiden van: “Benji was nog voor ons”, waren allemaal mensen die akkoord
waren dat we zouden stappen als mensen niet konden volgen. Ik ben blij dat we de meeste herbegrotingen
hebben gedaan op aparte dagen, want het ging weer niet echt vooruit. Ik zou Gratitude zingen, maar dan
gaat Karim mij doodsteken.’

Actiepuntjes

Actiepunt Uit te voeren door Tegen
Evaluatie op docuwiki (gebruik tutorial) Activiteitenverantwoordelijken 13/05/2018
Investeringen aankopen Materiaal/posten 13/05/2018
Docuwiki in orde maken Karim, Yana, Raf 13/05/2018
Living in orde brengen Materiaal 13/05/2018
Bordjes regelen Nicky 13/05/2018
Facebookgroep uitdenken Media 13/05/2018
Muis uit kelder verwijderen Materiaal 13/05/2018
Stickers bestellen Karim 13/05/2018
Mailen naar OHL Milko 13/05/2018
Poll in fb-groep zetten (werkgroep bevraging) Arne J 13/05/2018
Mail opstellen over voor-/nadelen gemotoriseerd voertuig Arne J 13/05/2018

De vergadering wordt gesloten om 1.19 u.

Stephanie Vermeiren (secretaris)
stephanie@wina.be

De volgende vergadering gaat door op 13 mei om 22.00 u in de Winaliving.
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